

Tarifs pour l'année scolaire 2022-2023

Maternelle et primaire	1 ^{er} trimestre	2 ^e trimestre	3 ^e trimestre	Année
14 ^e prépa bilingue	7 140.–	6 245.–	4 465.–	17 850.–
13 ^e -12 ^e	7 240.–	6 335.–	4 525.–	18 100.–
11 ^e -10 ^e tronc commun franco-bilingue	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
9 ^e -7 ^e	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
Cycle				
6 ^e -5 ^e	8 160.–	7 140.–	5 100.–	20 400.–
4 ^e	8 760.–	7 670.–	5 470.–	21 900.–
Baccalauréat				
3 ^e	8 840.–	7 740.–	5 520.–	22 100.–
2 ^{nde}	9 400.–	8 220.–	5 880.–	23 500.–
1 ^{re} Bac	9 900.–	8 665.–	6 185.–	24 750.–
Terminale Bac	10 300.–	9 015.–	6 435.–	25 750.–
Maturité				
3 ^e	8 960.–	7 840.–	5 600.–	22 400.–
2 ^{nde}	9 520.–	8 330.–	5 950.–	23 800.–
1 ^{re} Matu	9 800.–	8 575.–	6 125.–	24 500.–
Terminale Matu	10 240.–	8 960.–	6 400.–	25 600.–
Maternelle et primaire classe bilingue				
13 ^e -12 ^e	7 340.–	6 425.–	4 585.–	18 350.–
11 ^e -10 ^e tronc commun franco-bilingue	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
9 ^e -7 ^e	7 760.–	6 790.–	4 850.–	19 400.–
Cycle classe bilingue				
6 ^e -5 ^e	8 400.–	7 350.–	5 250.–	21 000.–
4 ^e	8 840.–	7 735.–	5 525.–	22 100.–
Filière internationale				
3 ^e	10 480.–	9 170.–	6 550.–	26 200.–
2 ^{nde}	10 720.–	9 380.–	6 700.–	26 800.–
1 ^{re} IB	11 160.–	9 770.–	6 970.–	27 900.–
Terminale IB	11 160.–	9 770.–	6 970.–	27 900.–
Demi-pension				
Tous degrés pour les repas des: lundi, mardi, jeudi et vendredi, inclus la surveillance	1 120.–	970.–	660.–	2 750.–
Matériel pédagogique				
Tous degrés			150.–	
Frais d'inscription				
Tous degrés			500.–	
Frais de réinscription				
Tous degrés			300.–	

Les tarifs s'entendent en francs suisses, TVA incluse.

Les relations financières entre les parents et l'Institut Florimont sont régies par les Conditions générales de l'Institut Florimont. En particulier, on notera que :

- Toute demande d'inscription ou de réinscription à l'Institut Florimont est subordonnée au paiement préalable des frais d'inscription ou de réinscription et d'un acompte sur écolage. Les frais d'inscription ou de réinscription sont acquis à l'Institut Florimont, que l'élève soit ou non admis et, en cas de refus, quelle que soit la raison de ce dernier. L'acompte est imputé sur la facture d'écolage du 1^{er} trimestre.
 - **Une inscription/réinscription signée vaut engagement ferme et définitif. Dès lors, en cas de désinscription, quels qu'en soient les motifs, les frais d'inscription et une partie de l'écolage seront dus selon les modalités suivantes :**
 - **jusqu'au 31 mars : les montants des frais d'inscription et de l'acompte ne sont pas restitués.**
 - **du 1^{er} avril au 31 mai : les frais d'inscription et la moitié de l'écolage du premier trimestre sont dus ;**
 - **dès le 1^{er} juin : les frais d'inscription et l'intégralité de l'écolage du premier trimestre sont dus.**
 - L'écolage et la demi-pension sont facturés au début de chaque trimestre. Le paiement est net à 10 jours sauf pour les factures d'inscription et de réinscription dont le paiement est net à réception.
 - En cas de départ en cours d'année, l'écolage et, le cas échéant, la demi-pension du trimestre en cours sont intégralement dus.
 - Une réduction est accordée, sur l'écolage, de 25% pour le 3^e enfant, de 50% dès le 4^e.
- Les enfants d'anciens élèves bénéficient d'une réduction de 20% sur l'écolage, la première année.**

Tuition fees for the year 2022-2023

Nursery and Primary	1 st Quarter	2 nd Quarter	3 rd Quarter	Year
14 th pre bilingual	7 140.–	6 245.–	4 465.–	17 850.–
13 th -12 th	7 240.–	6 335.–	4 525.–	18 100.–
11 th -10 th common core	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
9 th -7 th	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
Middle School				
6 th -5 th	8 160.–	7 140.–	5 100.–	20 400.–
4 th	8 760.–	7 670.–	5 470.–	21 900.–
French Baccalaureat				
3 rd	8 840.–	7 740.–	5 520.–	22 100.–
2 nd	9 400.–	8 220.–	5 880.–	23 500.–
1 st Bac	9 900.–	8 665.–	6 185.–	24 750.–
Terminale Bac	10 300.–	9 015.–	6 435.–	25 750.–
Swiss Maturité				
3 rd	8 960.–	7 840.–	5 600.–	22 400.–
2 nd	9 520.–	8 330.–	5 950.–	23 800.–
1 st Matu	9 800.–	8 575.–	6 125.–	24 500.–
Terminale Matu	10 240.–	8 960.–	6 400.–	25 600.–
Bilingual nursery and primary school				
13 th -12 th	7 340.–	6 425.–	4 585.–	18 350.–
11 th -10 th common core	7 500.–	6 565.–	4 685.–	18 750.–
9 th -7 th	7 760.–	6 790.–	4 850.–	19 400.–
Bilingual middle school				
6 th -5 th	8 400.–	7 350.–	5 250.–	21 000.–
4 th	8 840.–	7 735.–	5 525.–	22 100.–
International Section				
3 rd	10 480.–	9 170.–	6 550.–	26 200.–
2 nd	10 720.–	9 380.–	6 700.–	26 800.–
1 st year IBDP	11 160.–	9 770.–	6 970.–	27 900.–
2 nd year IBDP	11 160.–	9 770.–	6 970.–	27 900.–
Half Board				
All forms for meals: Monday, Tuesday, Thursday and Friday including supervision	1 120.–	970.–	660.–	2 750.–
School textbooks				
All forms			150.–	
Registration fee				
All forms			500.–	
Re-entry fee				
All forms			300.–	

Tuition fees are in Swiss Francs, VAT included.

Financial relations between parents and the school are regulated by the general conditions of Institut Florimont. In particular, it is to be noted that :

- Any request for enrolment or re-enrolment is subject to payment of enrolment or re-enrolment fees as well as a deposit for the school fees. Registration or re-entry fees are non-refundable, whether or not the student is admitted, and in case of non-acceptance, whatever the reason for the decision. The deposit is taken at the time of the first invoice in the first quarter.
- **Registration or re-entry as agreed and signed by the parent is a firm commitment. Therefore, in case of cancellation of the enrolment, the entire enrolment fees as well as part of the school fees are payable to the school, whatever the cancelling reason, under the following conditions :**
 - until March 31st : the tuition fees and the deposit are non-refundable ;
 - from April 1st to May 31st: the registration fee and the first half of the tuition fees for the first term are due ;
 - from June 1st: the registration fee and the whole of the tuition fees for the first term are due.
- School fees and half board pension are invoiced at the beginning of each quarter. They are payable immediately after the invoice is received.
- In the case of departure during the year, school fees and half board pension are due in their entirety.
- A reduction in fees is allowed based on the number of children at school. 25% off for the third child and 50% for the fourth child. **Children of former students benefit from a special reduction of 20% on school fees, the first year only.**